



JOURNALS

No. 97

Friday, September 16, 2022
10:00 a.m.

JOURNAUX

N^o 97

Le vendredi 16 septembre 2022
10 heures

The clerk informed the House of the unavoidable absence of the Speaker.

Whereupon, Mrs. Hughes (Algoma—Manitoulin—Kapusksing), Assistant Deputy Speaker and Deputy Chair of Committees of the Whole, took the chair, pursuant to Standing Order 8.

PRAYER

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to order made Thursday, September 15, 2022, members resumed their statements.

ADJOURNMENT

At 12:17 p.m., the Assistant Deputy Speaker adjourned the House until Tuesday, September 20, 2022, at 10:00 a.m., pursuant to order made Thursday, September 15, 2022.

Le greffier informe la Chambre de l'absence inévitable du Président.

Sur ce, M^{me} Hughes (Algoma—Manitoulin—Kapusksing), vice-présidente adjointe de la Chambre et vice-présidente des comités pléniers, assume la présidence, conformément à l'article 8 du Règlement.

PRIÈRE

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'ordre adopté le jeudi 15 septembre 2022, les députés reprennent leurs déclarations.

AJOURNEMENT

À 12 h 17, la vice-présidente adjointe ajourne la Chambre jusqu'au mardi 20 septembre 2022, à 10 heures, conformément à l'ordre adopté le jeudi 15 septembre 2022.